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Protokoll för direktörsmöte 2005-12-09 
Finnish Energy Industries, kl 15.00 
 
Deltagare: Ola Alterå 
 Maria Gunnarsdottir 
 Heidi Juhler 
 Jari Kostamaa 
 Jörgen Jörgenssen 
  
 
1. Öppning 
Ola hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
2. Godkännande av dagordningen 
Det utsända förslaget till dagordning godkändes. 
 
3. Senaste protokoll (050923) 
Senaste protokollet från möte i Akureyri 050617 godkändes och lades till handlingarna.  
 
4. Presidiemötet 
Programmet och de praktiska arrangemangen kring presidiemötet gicks igenom. 
 
5. Nordiskt fjärrvärmesymposium 
Mötet diskuterade det uppdaterade programutkastet och beslöt att föredra dess huvudpunkter 
för presidiemötet och sedan fastställa programmet i detalj vid nästa direktörsmöte. 
 
6. Verksamhetsberättelse 
Ola presenterade förslag till verksamhetsberättelse för det svenska presidentskapet 2003-
2005. Beslöts att föredra förslaget för presidiet med vissa smärre kompletteringar och 
justeringar.  
 
7. Statistik 
Mötet enades om att bränslen bör återinföras i statistiken och att bränslen för 
kraftvärmeproduktionen också ska redovisas. Förfrågningsunderlaget uppdateras för år 2004 
och sänds ut inför nästa möte. 
 
8. Aktuellt från länderna 
Landrapporterna hänsköts till presidiemötet. 
 
9. Miljömärkning av fjärrvärme 
Ola rapporterade om läget vad gäller miljömärkning av fjärrvärme. Processen går långsamt 
vidare i positiv riktning,  både vad gäller den nordiska Svanen och EU-blomman. Vad gäller 
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Svanen kan det vara en framgångsväg att forma en grupp av nordiska fjärrvärmeföretag som 
kan delta i kriteriernas utformning och sedan vara de första att bli certifierade. Ola 
återkommer efter kontakter med SIS Miljömärkning i Sverige. 
 
10. Euroheat 
Mötet diskuterade Euroheats framtida presidium. Frågan behandlas vidare på presidiemötet. 
 
11. Kommande möten 
Nästan möte blir ett telefonmöte fredag den 20 januari, kl 13.00 skandinavisk tid. 
 
12. Övriga frågor 
Inga övriga frågor fanns att behandla. 
 
13. Avslutning 
Ola tackade alla för aktivt deltagande och avslutade mötet. 
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